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В статье автор для определения правовой природы договора буксировки определяет его предмет и объект 
буксировки, отвечает на вопрос об особенностях договора буксировки, предлагается авторская формулировка 
понятия «транспортное средство» применительно к договору буксировки, а также с учетом объекта буксировки и 
специфики способа перемещения при буксировке, в отличие, к примеру, от перевозки грузов, также предлагается 
авторская формулировка договора буксировки.
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In the article, to determine the legal nature of a towing contract, the author defi nes its subject and object of towing, 
answers the question about the features of the towing contract, proposes the author’s formulation of the concept 
of ‘vehicle’ in relation to the towing contract, as well as taking into account the object of towing and the specifi cs 
of the method of movement during towing, unlike, for example, the carriage of goods, the author’s wording of the 
towing contract is proposed.
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